
Zápis ze zasedání zastupitelstva obce Vysoká nad Labem
č.9/2007 ze dne 25.6.2007

Místo konání : zasedací místnost Obecního úřadu ve Vysoké nad Labem
Čas zahájení :     17.00 hod.
Čas ukončení :    20.30 hod.
Přítomní členové zastupitelstva obce : Ing. Jiří Horák, Miloslava Marečková, Ing. Heda Pellarová, František 
Salavec,  Jaroslav Králič, Miroslav Píša, Jiří Brož
Počet přítomných členů zastupitelstva : 7
Omluveni : 
Zasedání usnášeníschopné : ano
Hosté: 
Ověřovatelé zápisu: paní Pellarová, pan Králič

Program jednání : 
1.1 Zahájení, schválení zápisu z minulého zasedání.
Starosta obce pozdravil přítomné, konstatoval, že je přítomno 7 členů zastupitelstva, tedy nadpoloviční většina 
a tím je zastupitelstvo usnášeníschopné. Zápis z minulého zasedání byl řádně ověřen a vyvěšen na 
elektronické i fyzické úřední desce.
Návrh usnesení č.1/9/2007: OZ schvaluje zápis z minulého zasedání
Hlasování:
Pro : 7
Proti : 0
Zdržel se: 0
Usnesení bylo přijato.

1.2 Schválení programu, určení ověřovatelů zápisu.
Na programu došlo k následujícím změnám - dodatečné zařazení materiálů:

- řešení  dopravní situace v katastru obce. 
- zapůjčování věcí v majetku obce
- koncept zápisu do kroniky

Návrh usnesení č.2/9/2007: OZ schvaluje program dnešního zasedání s výše uvedenými změnami a určuje 
ověřovatele zápisu – paní Ing. Hedu Pellarovou a pana Jaroslava Králiče.
Hlasování:
Pro : 7
Proti : 0
Zdržel se: 0
Usnesení bylo přijato.

2. Projednání žádostí o odkup pozemků :
Žádosti o prodej pozemků byly projednány na schůzi stavební komise dne 12.6.2007
Seznam žádostí :

a) Žádost paní Evy Krátké a pan Josefa Krátkého o odkoupení části p. p.č. 1301/18 v k.ú Vysoká nad 
Labem. 
Stavební komise provedla místní šetření a zjistila následující :

- pozemek má nepravidelný tvar, jehož prostředkem vede přístupová cesta k č.p. 38 a vstup do lesa
- v případě prodeje přístupové cesty (o kterou jde především) k č.p. 38 by došlo k zamezení přístupu do lesa
- jedná se o jediný kus zeleně v blízkosti cesty v okolí. 

Stavební komise OZ doporučuje pozemek neprodávat a s manželi Krátkými dále jednat o jiném řešení.

b) Žádost manželů Paulíkových o odkoupení p.p.č. 1288 a části pozemku 1269/64 v k.ú Vysoká nad 
Labem
Stavební komise provedla místní šetření a doporučila OZ část pozemku neprodávat. 

c) Žádost firmy AlbaInvest o odprodej části p.p.č. 1319/22 v k.ú Vysoká nad Labem
Stavební komise provedla místní šetření a doporučuje pozemek neprodávat.



Návrh usnesení č. 3/9/2007
OZ po projednání rozhoduje neprodat pozemky ve vlastnictví obce specifikované v bodech a), b) a c)  
OZ pověřuje starostu seznámit žadatele s usnesením OZ.
Hlasování:
Pro : 7
Proti : 0
Zdržel se: 0
Usnesení bylo přijato.

3 : Projednání smlouvy s firmou Raven Consulting, a.s. o poskytování služeb v oblasti získávání dotací 
z Evropských fondů
Starosta předložil návrh dvou variant smluv. Starosta připomněl, že díky tomu, že firma Raven je dceřinou
společností České Spořitelny a.s. lze získat úvěr na předfinancování záměru. Úvěr se pak platí ze získané dotace. 
Diskuze.

Návrh usnesení č. 4/9/2007
OZ souhlasí s úmyslem uzavřít s firmou Raven Consulting, a.s. smlouvu o poskytování služeb v oblasti získávání 
dotací z Evropských fondů, 
OZ pověřuje starostu přípravou konkrétní smlouvy (projekt sportovní areál). Smlouva bude projednána na 
zasedání OZ dne 27.8.2007.
Hlasování:
Pro : 6
Proti : 1 (Brož)
Zdržel se: 0
Usnesení bylo přijato.

4:  Různé :
4.1 řešení dopravní situace v katastru obce 
Vzhledem k horšící se dopravní situaci v katastru obec starosta zahájil kroky k řešení. Došlo k jednání s předsedou 
dopravní komise KHK a s ředitelstvím SÚS KHK. Dále starosta písemně oslovil hejtmany obou krajů a jejich 
náměstky, (také primátora HK s žádosti o společný postup v této věci) s žádostí o zařazení do plánu investic kraje:

a) rozšíření silnice III/29810 v úseku Hradec Králové – Vysoká nad Labem – Bukovina (ve spolupráci krajů 
Královéhradeckého a Pardubického)

b) vybudování přeložky silnice III/29810 kolem obce Vysoká nad Labem 
c) vybudování cyklostezky za příkopem silnice III/29810 od Hradce Králové (návaznost na nově 

vybudovanou cyklostezku do Roudničky) do Vysoké nad Labem
d) rozšíření silnice III/29813 v úseku Opatovice nad Labem – Vysoká nad Labem (ve spolupráci krajů 

Královéhradeckého a Pardubického)

Návrh usnesení č. 5/9/2007
OZ se zavazuje v případě vybudování přeložky silnice III/29810 pod obcí tak, jak je stanoveno v územním plánu 
obce převzít úsek silnice III/29810, který nyní prochází obcí do své správy se všemi závazky a povinnostmi. 
Podmínkou převzetí je kolaudace přeložky komunikace a odklon dopravy mimo obec.
Hlasování:
Pro : 7
Proti : 0
Zdržel se: 0
Usnesení bylo přijato.

4.2  Schválení textu Zpravodaje č 5/2007
Návrh usnesení č. 6/9/2007
OZ schvaluje text Zpravodaje č 5/2007 ve znění připomínek zastupitelů
Hlasování:
Pro : 7
Proti : 0
Zdržel se: 0
Usnesení bylo přijato.



4.3 Zapůjčování věcí v majetku obce
Bod byl přesunut na další zasedání.

4.4  Projednání nájemní smlouvy s FK Vysoká
Bod byl z jednání 9.5.2007 odsunut do doby kolaudace klubovny. Kolaudace zdárně proběhla, kolaudační 
rozhodnutí dosud nenabylo právní moci.
Jednotlivé varianty byly projednány na zasedání dne 9.5.2007.
V současné době FK užívá pouze šatny a sociální zařízení na tréninky a zápasy. Otevírá se hodinu před zahájení a 
zavírá se hodinu po ukončení. Osobní zodpovědnost za dodržování pravidel podepsal M. Píša spolu s převzetím 
klíčů.  
Bouřlivá diskuze.
Bod byl přesunut na další zasedání. Starosta připraví materiál včetně provozního řádku klubovny.

4.5  Projednání příspěvku FK Vysoká. 
OZ chápe nutnost dokončit nezbytné práce na technickém zázemí hřiště i vybavení klubovny tak, aby fotbalisti 
mohli řádně začít sezónu. 
OZ potvrzuje příslib financování nutných dokončovacích prací dle následujících pravidel :

- FK předloží předem na OÚ písemný požadavek se stanovením účelu a předpokládané ceny
- OÚ potvrdí účel i kalkulaci případně doporučí jiné řešení 
- Nejdéle posledního dne v měsíci předloží FK na OÚ pokladní doklady za uplynulý měsíc
- OÚ porovná doklady s předchozí předloženou kalkulací
- Pokud vše bude v pořádku, OÚ proplatí pokladní doklady
- Financování tohoto účelu je určeno maximálně do částky sto tisíc korun a proběhne v roce 2007

Návrh usnesení č. 8/9/2007
OZ schvaluje výše uvedená pravidla pro financování dokončovacích prací na hřišti a pro vybavení klubovny.
Hlasování:
Pro : 7
Proti : 0
Zdržel se: 0
Usnesení bylo přijato.

4.6  Koncept zápisu do obecní kroniky
Kronikářka, paní Novotná, předložila koncept zápisu za 1.pololetí 2007.
Návrh usnesení č. 9/9/2007
OZ schvaluje koncept zápisu do kroniky
Hlasování:
Pro : 7
Proti : 0
Zdržel se: 0
Usnesení bylo přijato.

4.7  Pamětní  deska vyvražděné rodině Kašparových
Návrh usnesení č. 10/9/2007
OZ schvaluje úmysl nechat zhotovit pamětní desku rodině Kašparových, která byla tragicky zavražděna v květnu 
1945
OZ pověřuje starostu vypracováním zadání a předložením cenové nabídky
Hlasování:
Pro : 6
Proti : 0
Zdržel se: 1 (Brož)
Usnesení bylo přijato.



4.8  Informace o předávání materiálů společnosti Těžba-Skládka-Služby s.r.o.
V pondělí 18.6. ráno došlo k otevření zamčených archívních skříní ve skladu. Skříně byly otevřeny násilím, protože 
pan Brož nepředal klíče a na schůzku se nedostavil. Otevření byli přítomni Horák, Marečková, Salavec, Králič. 
Uvnitř skříní byly starší materiály obce a společnosti TSS. Po otevření a prohlídce byly skříně zapečetěny. 
Starosta Horák se zeptal pana Brože, proč se nedostavil na schůzku ohledně předávání materiálů, přestože 
s termínem byl srozuměn a proč se alespoň telefonicky neomluvil – čtyři lidé na něho čekali marně půl hodiny. Pan 
Brož odpověděl, že je zaměstnaný člověk, který pracuje každý den do 18 hodin. Omluvu poslal e-mailem na obecní 
úřad. Starosta uvedl, že žádnou omluvu e-mailem nedostal, jinak by přece zbytečně nečekali.

Paní Pellarová navrhla podat trestní oznámení na pana Brože ve věci hospodaření firmy TSS.

Zastupitelé se dohodli, že finanční výbor pořídí seznam písemností společnosti TSS, které jsou k dispozici a 
předloží ho OZ. Na dalším zasedání bude určen konkrétní postup vedoucí k nápravě neúnosné situace.

4.9  Informace starosty o chodu obce
Ø Společnost AlbaInvest předložila materiály k územnímu řízení ohledně zástavby západních svahů. Je 

třeba materiál prostudovat a připravit případné připomínky.

Ø Finanční situace obce.
Akcie České spořitelny se podařilo prodat za 500,- Kč/ks, tedy celkem za 350 tis. korun. 
Smlouva o úvěru  ve výši 1.700 tis byla podepsána hned další den po rozhodnutí zastupitelstva.
Díky těmto krokům došlo ke zaplacení většiny faktur a závazků.

Ø Posvícení dne 1.9.2007. Informace viz zpravodaj. Je třeba urychleně urovnat hlínu navezenou ke 
hřišti a zasít trávu tak, aby na posvícení stačila vzejít.

Zapsal : Jiří Horák

Ověřil :
………………………… ………………………..
Ing. Heda Pellarová Jaroslav Králič

Starosta : ……………………………….
Ing.Jiří Horák


